## Essay Sample 08

The car has become the most popular means of transport in the history of the world. However, some people say that the world would be better off without cars.

I think that cars have become a part of modern life and we cannot <b>get rid of</b> them.	Я думаю, что автомобили стали частью современной жизни, и мы не можем от них избавиться.
In conclusion, I would like to say that there are opposing views on this issue.  It might be true that some people would do better without vehicles, but on the whole, we cannot and should not stop using cars.	В заключение я хотел бы сказать, что существуют противоположные мнения по этому вопросу. Возможно, правда, что некоторые люди лучше обходятся без транспортных средств, но в целом мы не можем и не должны отказываться от использования
Thus, I still support the idea that cars make our life easier and more comfortable.	автомобилей. Таким образом, я всё же поддерживаю идею, что автомобили делают нашу жизнь проще и комфортнее.